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V krajském kole soutěže
Vesnice roku 2008 jsme uspěli
překvapivě dobře. Mezi 25 při−
hlášenými obcemi z celého kraje
byl Hlohovec letos naprostým
nováčkem. Některé z obcí jsou
v soutěži skutečnými harcovníky
a figurují v ní třeba popáté.  Přesto
si u nás komise tvořená devíti
porotci povšimla zejména  pokro−
ku ve vinařství ve vazbě na velmi
brzký rozpad družstva a problé−
my s tím spojené.  Někteří porotci
mimo soutěž dokonce prozradili,
že až na vybavení ve vztahu
k významu místa a úrovni, kterou

HLOHOVEC JE DRŽITELEM ORANŽOVÉ STUHY
v několika druzích dodal Masný
závod LIGA. Mimořádná hloho−
vecká vína pro degustaci dodali
vinaři: pan Jaroslav Šlichta,
Ing. Leopold Vlk, pan Jaroslav
Hajda, pan Josef  Šenk a
Ing. Karel Vlašic a Kateřina
Vlašicová. Krásnou květino−
vou výzdobu dodala paní
Marie Benešová. Srdečně
děkujeme za dodané speciality
a ubezpečujeme výrobce,
že jejich výkon byl náležitě
oceněn celou komisí a každým,
kdo tuto výstavku zhlédl a hlav−
ně ochutnal.  Poděkování patří

by obec zařazená do Seznamu světového dědictví UNESCO měla
mít, se jim v Hlohovci velmi zalíbilo a chtěli oceněním vyjádřit,
že máme tzv. „dobře našlápnuto.“  Ocenili proto především tempo
a směr vývoje.  Porotce zaujala souvislost s finalizací země−
dělských produktů, kdy se může Hlohovec pochlubit kulinářskými
specialitami často s kořeny až u původních obyvatel přišlých
z Chorvatska. Porotci vzali v úvahu také dokončenou komplexní
pozemkovou úpravu, nároky na udržování a tvorbu krajiny,
ale zejména pokrok ve vinařství a vinařské kultuře.

Výsledek krajského kola soutěže je dílem mimořádné aktivity
občanů Hlohovce, za což jim patří srdečné poděkování.  Je nutné
vyjádřit díky všem spoluobčanům za vzornou péči a starostlivost
o veřejná prostranství – předzahrádky a okolí domů. Péči musíme
ovšem do budoucna věnovat také vedlejším ulicím, pozemkům
nad sklepy a mezi sklepy, okolí polí, kvalitě a okolí cest apod.
Prezentace tradičních kulinářských specialit prokázala, že Hlohovec
se i v tomto oboru úspěšně prosazuje a hlavně má z čeho čerpat.
Za úspěchem v soutěži stojí iniciativa mnohých občanů a je nutné
vyzvednou jejich nezištnou pomoc.  Skvělé plesné tašky na prezen−
taci upekla paní Růžena Dvořáková , výborné a dnes vzácné
plesňáky a úžasnou tabuli k vínu dodal pan Milan Orlický,
nepřekonatelný „Lohovecký salát a šnicle“ dodal pan Michal Sítek,
fazulnicu a rezance uvařily paní Rozálie Drobiličová a Marie
Baránková, kugluf upekl pan František Grbavčic, křehoučké hodové
trdelníky připravila paní Marie Grunská, svatební a hodové
koláčky ve čtyřech druzích dodalo pekařství pana Přemysla
Orlického, „Hlohoveckou klobásu“ a hlohovecké uzeniny

samozřejmě také mládeži – zástupcům naší  Slovácké chasy,
kterou zastupovali stárek Karel Vlašic s Lucií Vlašicovou, dále
patří poděkování kronikářce obce – paní Kateřině Vlašicové,
za přípravu a výklad o historii obce a také všem pracovnicím obce
za výbornou přípravu výstavky a prezentaci specialit. Svým
výkonem k úspěchu obce přispěly nemalým podílem také ředitelka
ZŠ a MŠ Mgr. Hana Sítková, knihovnice Mgr. Andrea Kurková a
také soubor Hlohovčánek vedený paní Bohumilou Polachovou a
paní Libuší Michalicovou. Více než důstojný závěr prezentace
naší obce tvořil výklad k historii a současnosti vinařství
Ing. Karla Vlašice a mimořádná prezentace vín ve sklepě pana
Josefa Lípy s vystoupením cimbálové muziky Longa s primáškou
Janou Žilkovou a mužáckého sboru Lohovčané. Všichni odvedli
skvělý výkon, a výsledek se dostavil. Z této prezentace jsme
nechali pořídit videozáznam, který bude sestříhán na CD,
a to bude k dispozici pro půjčení v místní knihovně.

Tento významný úspěch obce nás jistě těší, ale především
zavazuje. Hlohovec totiž jako jedna z pěti  obcí oceněných stuhou
postupuje spolu se dvěma obcemi do celostátního kola soutěže
Vesnice roku 2008, a to v kategorii podporované a garantované
ministerstvem zemědělství. Také pro celostátní komisi bude nutné
připravit prezentaci obce a Hlohovec se tak utká s vítězi krajských
kol z celé České republiky. Proto bude nutné  ještě intenzivněji
popracovat na vzhledu obce, ale také extravilánu, tedy na údržbě
zemědělské krajiny. Přitom nám pomůže i částka 400 tisíc, kterou
jsme za Oranžovou stuhu dostali.

Jana Vlková, starostka obce
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Z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hlohovec konaného
dne 29. 5. 2008
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Veřejné zasedání zahájila starostka obce v 18.35
hodin. Bylo přítomno 12 členů Zastupitelstva obce,
předem omluveni byli pan Josef Drobilič, Mgr. Andrea
Kurková a pan Michal Sítek.
Průběh jednání:
bod 1. Kontrola plnění usnesení z předešlých
zasedání Zastupitelstva obce – Starostka ve struč−
nosti informovala o splnění úkolů z minulého zasedání
zastupitelstva a popsala v krátkosti postup při jejich
plnění. Např. sdělila, že schválený příspěvek ZŠ a MŠ
Hlohovec byl rozdělen do čtyř splátek, ostatní schvá−
lené příspěvky na činnost, a to TJ Sokol Hlohovec a
OS Slovácká dechová hudba Večerka byly rovněž
zakotveny ve smlouvě o finančním příspěvku a jsou
postupně vypláceny. Dále starostka sdělila, že byly
uzavřeny všechny kupní smlouvy na prodej pozem−
ku, bohužel nebyly podepsány kupní smlouvy na
úplatný převod pozemků z vlastnictví jiných osob
do vlastnictví obce. Např. kupní smlouva na pozemky
ve vlastnictví paní Ludmily Lípové nebyla pode−
psána, protože paní Lípová tento prodej v závěru
nerealizovala a sdělila obci své rozhodnutí pozemek
neprodávat. Záměr úplatného nabytí pozemku
p.č. 928/1 ve vlastnictví společnosti Lesy České
republiky je ve fázi oceňování pozemku.
bod 2. Zpráva o výsledku přezkoumání hospo−
daření za rok 2007 obce Hlohovec – Starostka
obce přednesla výsledek zprávy o přezkoumání
hospodaření, který je tentokrát s výhradou z důvodu
nedodržení rozpočtové kázně, tím, že rozpočet na
rok 2008 nebyl vyvěšen před konáním Zastupitelstva
obce po celých 15 dní. Starostka obce sdělila, že
tento nedostatek byl zjištěn při předběžném auditu a
do uzavření auditu bylo přijato systémové opatření
řešící tento nedostatek. Výsledek hlasování: 12−0−0.
bod 3.  Rozpočtové opatření č. 1/2008 – Slova se
ujala místostarostka obce Mgr. Iva Garčicová a všem
přítomným objasnila změny v rozpočtu, které byly
provedeny Radou obce a nyní jsou předloženy
Zastupitelstvu obce ke schválení. K rozpočtovému
opatření nebyly ze strany přítomných členů
ZastupiteIstva obce žádné dotazy ani připomínky.
bod 4.  Rozpočtové opatření č. 2/2008 (Smlouvy
o dotacích z rozpočtu Jihomoravského kraje) −
První smlouva mezi obcí a JMK se týká Zastupitel−
stvem JMK schválené dotace z rozpočtu Jihomorav−
ského kraje na vybudování parkoviště u kulturního
domu ve výši 400.000,−Kč, kde se předpokládá do−
financování z rozpočtu obce ve výši 200.000,−Kč.
Druhá smlouva se týká Zastupitelstvem JMK schvá−
lené dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje, a sice

na zhotovení projektu na odkanalizování Zámečku
ve výši 280.000,−Kč. Obec Hlohovec by v případě
schválení měla dofinancovat  z vlastního rozpočtu
částku 120.000,−Kč.
Třetí smlouvou mezi Obcí Hlohovec a Jihomorav−
ským krajem je přidělení finanční podpory z rozpočtu
Jihomoravského kraje ve formě dotace v oblasti
tělovýchovy a sportu na pořízení travní sekačky na
údržbu sportovního areálu ve výši 70.000,−Kč.
Výsledek hlasování o přijetí všech těchto dotací:
12−0−0.
Poté se slova ujala opět místostarostka obce Mgr.
Iva Garčicová a všem přítomným přednesla rozpoč−
tové opatření č. 2/2008. Dotaz vznesla RNDr. Marie
Michalicová k částce za vyhotovení projektové doku−
mentace na odkanalizování Zámečku, a sice, zda
částka 400.000,−Kč pokryje vyhotovení celého projek−
tu. Bylo vysvětleno, že prozatím jsou takto náklady
na projekt s projektantem smluvně stanoveny. Sta−
rostka poté dala hlasovat o schválení rozpočtového
opatření č. 2/2008. Výsledek hlasování: 12−0−0.
bod 5.   Úplatný převod nemovitostí z vlastnictví
obce Hlohovec, v k.ú. Hlohovec do vlastnictví
jiných osob:
a) pozemek p.č. 811 o výměře 169 m2 , zastavěná
plocha v lokalitě Na kopci, do vlastnictví paní Zdeňky
Hajdové, bytem Hlohovec, Šulaperk 136, za cenu
40,−Kč/m2. Výsledek hlasování: 12−0−0.
b) pozemek p.č. 846/1 o výměře 38 m2, zastavěná
plocha, pozemek p.č. 846/2 o výměře 13 m2, zastavě−
ná plocha a pozemek p.č. 845/2 o výměře 106 m2,
zahrada v lokalitě vedle hřbitova, celková výměra
157 m2 do vlastnictví Ing. Karla Vlašice a Kateřiny
Vlašicové, bytem Hlohovec, sadů 389, za cenu
40,−Kč/m2. Výsledek hlasování: 12−0−0.
c) pozemek p.č. 689 o výměře 37 m2, ostatní plocha
v lokalitě Šulaperk do vlastnictví RNDr. Josefa Drobi−
liče, bytem Břeclav−Poštorná, Nádražní 455/71, nad
sklepem, za cenu 40,−Kč/m2. Výsledek hlasování:
12−0−0.
d) pozemek p.č. 313/2 o výměře 30 m2, ostatní plo−
cha v ulici Ke kostelu do vlastnictví Ing. Miloslava
Macháčka a Lenky Macháčkové, bytem Hlohovec,
Chalupky 110, nad sklepem, za cenu 40,−Kč/m2.
Výsledek hlasování: 12−0−0.
e) pozemek p.č. 900 o výměře 172 m2, zastavěná
plocha v ulici Na kopci do vlastnictví Josefa a Anny
Fabičovicových, bytem Hlohovec, Dědina 7, za cenu
40,−Kč/m2. Výsledek hlasování: 12−0−0.
bod 6.  Záměr úplatného převodu nemovitostí
z vlastnictví obce Hlohovec, v k.ú. Hlohovec do
vlastnictví jiných osob:
a)  pozemek p.č. 882 o výměře 49 m2, zastavěná
plocha a nádvoří a pozemek p.č. 1181/5 o výměře
39 m2, orná půda, v části Za humnama. K tomuto
záměru nebyla téměř žádná diskuse.
Starostka dala hlasovat o schválení záměru obce
úplatně převést obecní pozemek p.č. 882 o výměře
49  m2, zastavěná plocha a nádvoří a pozemek p.č.
1181/5 o výměře 39 m2, orná půda, v k.ú. Hlohovec
Výsledek hlasování: 12−0−0.
b)  pozemek p.č. 864 o výměře 110 m2, ostatní
plocha, v části Za humnama. – Starostka obce opět
stručně seznámila přítomné členy zastupitelstva
s polohou pozemku a okolnostmi případného pro−
deje a sdělila, že po terénní dohlídce členy Komise
stavební a životního prostředí, kteří zjišťovali, kudy a
jak hluboko je umístěn zemní sklep fyzických osob
pod tímto pozemkem a jejich doporučení záměr
schválit, Rada obce doporučila záměr úplatného
převodu ke schválení. K tomuto záměru nebylo ze
strany přítomných členů Zastupitelstva obce žádných
dotazů ani připomínek. Výsledek hlasování: 11−0−1.
c) pozemek p.č. 901/1 o výměře 129 m2, zastavěná
plocha, v části Na kopci. – Starostka obce stručně
seznámila přítomné členy Zastupitelstva obce s tím,

že pozemek p.č. 901/1 leží pod stavbou rodinného
domu manželů Vymyslických. Výsledek hlasování:
12−0−0.
bod 7.  Bezúplatný převod nemovitosti do vlast−
nictví Obce Hlohovec: pozemek p.č. 1773/245 o
výměře 38 m2, orná půda, v lokalitě vedle
Kamenice z vlastnictví pana Karla Konvičky,
bytem Sedlec č. 294 do vlastnictví Obce Hlohovec
– Spolu s pozvánkou zastupitelé obdrželi kopii
geometrického plánu s vyznačením odděleného
pozemku p.č. 1773/245. Tento pozemek byl oddělen
z pozemku p.č. 1773/239 na základě dohody Obce
Hlohovec  a majitele pozemku pana Karla Konvičky.
Tato dohoda byla uzavřena na základě žádosti
Pozemkového úřadu o převod pozemku vlastnictví
obce Hlohovec z důvodu zpevňování komunikace
na pozemku p.č. 1773/60. Starostka informovala
členy Zastupitelstva obce o výsledku ústního jednání
s panem Konvičkou, který vyslovil souhlas s tímto
bezúplatným převodem. Zastupitelé neměli žádné
dotazy ani připomínky. Výsledek hlasování: 12−0−0.
bod 8.  Výjimka z počtu žáků ZŠ a MŠ Hlohovec
na školní rok 2008/2009 včetně příspěvku na
pokrytí nákladů na vzdělávací činnost školy
v souvislosti se schválenou výjimkou z počtu žáků
ve výši 50.000,−Kč. Výsledek hlasování: 12−0−0.
bod 9. Různé k projednání
a) Prvním bodem různého bylo sdělení starostky
obce, že se Rada obce zamýšlela již od počátku roku
2008 nad výnosy finančních prostředků na bankov−
ním účtu obce, který byl zřízen u Komerční banky,
pobočky Břeclav. Obec zadala stejné podmínky pro
vypracování nabídek tří nejvýznamnějších peněžních
ústavů v regionu, a to Komerční banky, České spoři−
telny a České obchodní banky. Obci byly těmito
peněžními ústavy doručeny tři nabídky, které byly
porovnány nezávislým finančním poradcem. Ze
všech těchto nabídek byla Radou obce na základě
rozboru a doporučení finančního poradce vybrána
nejvýhodnější nabídka, kterou Obci Hlohovec do−
ručila Česká obchodní banka. Slova se ujal člen Rady
obce JUDr. Pavel Kašník, který na základě tohoto
průzkumu a jeho výsledku vysvětlil přítomným zastupi−
telům, jakým způsobem by se daly ušetřené peníze
na bankovním účtu dále zhodnocovat. Z tohoto dů−
vodu je ale nutné zřídit nový bankovní účet u ČSOB,
na který by byla převedena finanční hotovost. Na
nynějším účtu u Komerční banky by měla být pone−
chána jistá disponibilní částka, která bude nutná
k dořešení různých dlouhodobějších finančních
operací, inkasních plateb atd.
Zastupitelstvo obce uložilo starostce obce Hlohovec
zřízení běžného účtu u ČSOB Břeclav a převedení čá−
stky 6.500.000,−Kč z BÚ u Komerční banky na nový
běžný účet u ČSOB. Výsledek hlasování:12−0−0.
b) Ve druhém bodě různého starostka obce sezná−
mila zastupitele s průběhem záměru Jihomorav−
ského kraje rozšířit Integrovaný dopravní systém
Jihomoravského kraje v naší obci. Návrhy jízdních
řádů byly vyvěšeny a občané obce byli vyzváni, aby
se k těmto změnám vyjádřili. V obci to vyvolalo velkou
vlnu nesouhlasu, v prvé řadě s tím, že bude zrušeno
přímé autobusové spojení s Břeclaví. Koncem května
byly na zpracovatelskou firmu Kordis zaslány nashro−
mážděné připomínky spolu s podpisovými archy
občanů.
c) Jako další bod do různého starostka zařadila
oznámení zastupitelům, že se Hlohovec přihlásil
do soutěže Vesnice roku 2007. Bylo sděleno, že
13. června 2008 přijede hodnotící komise, které
bude potřeba vymyslet zajímavý a originální program,
při kterém by mohla získat obrázek o životě Hlohovce.
Z tohoto důvodu starostka obce vyzvala všechny
přítomné, aby sdělili vedení obce nápady, které by
představili Hlohovec co nejoriginálněji. V rámci
zasedání však nebyly návrhy předneseny.
d) Místostarostovi obce panu Antonínu Koryčánkovi
bylo na minulém zasedání ZO uloženo vypracovat
zprávu o zefektivnění  použití finančních prostředků
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na údržbu sportovního areálu, neboť se v rámci
minulého zasedání Zastupitelstva obce snažil zpo−
chybnit tabulku vypracovanou hlavní účetní obce
paní Terezií Kašníkovou s přehledem vynaložených
nákladů na údržbu, která byla předložena na zasedání
Zastupitelstva obce jemu i ostatním členům samo−
správy. Pan Koryčánek se tedy ujal slova a oznámil
Zastupitelstvu, že pro přesné informace je potřeba
delšího monitorování nákladů na provoz sportovního
areálu TJ Sokol Hlohovec.
e) JUDr. Pavel Kašník, všem přítomným přiblížil, jak
pokračují jednání se společností Vodovody a kana−
lizace Břeclav, a.s. o vybudování ATS v lokalitě Na
kopci. Cena činí 1.800.000,− Kč. Snahou JUDr. Pavla
Kašníka je jednat se společností Vak  o tom, aby se
tato akce stala investicí  akciové společnosti Vodovody
a kanalizace.
f)  Dále starostka obce stručně pohovořila o tom, že
by se Obec Hlohovec mohla letos na podzim zúčastnit
druhého kola jednání o poskytnutí dotace na vý−
stavbu sběrného dvora ve sdružení obcí Čistý
jihovýchod.
g)  Další dotaz vznesl jeden ze zastupitelů, pan Pavel
Drobilič k věci vybudování zábradlí na místním
hřbitově. Zda se s někým konzultovalo umístění
onoho zábradlí. Ze strany starostky obce mu bylo
zodpovězeno, že o rozsahu a umístění zábradlí není
dosud definitivně rozhodnuto a rozhodnutí bude
majitelům hrobů sděleno.
h) Na další dotaz starostky obce ohledně pozemku
ve vlastnictví Lesů ČR, o který Obec projevuje značný
zájem odpověděla RNDr. Marie Michalicová, která u
této společnosti pracuje. Objasnila, že jednání

s ředitelství Lesů ČR je ve fázi schvalování, a že cena
zřejmě bude 80,−Kč/m2.
ch) V neposlední řadě vznesl dotaz jeden ze zastupitelů
pan Jan Sítek k ostře sledované otázce umístění
historické mlátičky na veřejné prostranství. Vyslovil
názor, že by se mlátička měla nějakým způsobem
zabezpečit proti přírodním vlivům, tedy proti dešti,
větru a vodě. Také by bylo zřejmě vhodné najít pro
tuto mlátičku jiné vhodnější stanoviště. Rada obce
přišla s návrhem umístit mlátičku do středového
zeleného pásu v ulici Dědina v místě před domem
č.p. 15. Dále pan Sítek poukázal na opět ničící se
taneční parket před kulturním domem. Hrazení, které
bylo vybudováno, aby na toto kolo nejezdila auta, se
často nechává odemčené a neplní tím pádem svůj
účel, pro který bylo zrealizováno. V souvislosti s tímto
vyslovil svůj nesouhlas s barevným provedením
střechy „party stanu“ zastupitel pan Jaromír Navrátil.
Dostalo se mu odpovědi, že snad stříška party stanu
časem vybledne a nebude tak pestrá.
i) Starostka dále zastupitelům popsala své kroky
v žádání o další dotace, které byly bohužel neúspěšné,
např. na úpravu prostranství u kulturního domu a
školy, na dovybavení školního dvora atd. V neposled−
ní řadě se zmínila o zaslané žádosti na dotaci z nadace
VIA – Dobročinného fondu Philips Morris ČR, kam
byla podána žádost o 333.000,−Kč v rámci 4. ročníku
grantového programu 3x333 tisíc pro aktivní život
obce. Žádost byla podána v rámci grantových pod−
mínek a sice na příjemce Občanské sdružení
Hlohovčané, které požádalo Obec Hlohovec o do−
financování projektu ve výši 100 000,− Kč. Projekt
se týká zkvalitnění sklepních uliček v obci. Projekt

uspěl a postoupil do 2. kola mezi 15 obcí z celé
České republiky. Výběrové řízení by mělo skončit
v polovině června. V případě úspěchu se občanské
sdružení Hlohovčané obrátí na obec s požadavkem
o finanční příspěvek na tuto akci.
j) V posledním bodě různého vznesl dotaz jeden
z hostů jednání, pan Martin Doležal k otázce prodeje
sporného pozemku v sousedství jeho domu. V sou−
vislosti s tímto problémem proběhla ostrá výměna
názorů, s tím závěrem, že zjišťování zájmu o pozemky
ve vlastnictví obce v této části obce nebylo nikdy ani
deklarováno jako zjevný záměr obce prodat tyto
pozemky. Pan Martin Doležal se uchýlil k výčitkám
obci, že o záměru prodat pozemky v této části obce
zatím nerozhodla a obracela se na další potencionální
zájemce o tyto pozemky, kteří k nim mají potencio−
nální nebo skutečný vlastnický nebo alespoň nájemní
vztah. Členkou zastupitelstva RNDr. Marií Michalico−
vou bylo připomenuto, že lokalita je v územním plánu
určena jako stavební místo. Starostka obce navázala
na tuto informaci sdělením, že jako stavební místo
měla původně být označena při případném návrhu
schválení záměru tyto pozemky úplatně převést
z vlastnictví obce. Diskusi na toto téma po naléhání
pana Doležala, aby bylo nějak rozhodnuto, starostka
obce ukončila s tím, že Rada obce co nejdříve s ko−
nečnou platností rozhodne, zda Zastupitelstvu obce
doporučí záměr pozemky v této části prodat a nebo
neprodat.
Závěr – V závěru ve 21.00 hodin jednání starostka
poděkovala všem přítomným zastupitelům a s přá−
ním dobré noci ukončila jednání.
  Zápis vypracovala Veronika Radkovičová (zkráceno).

Projekt Marlin v Hlohovci
V prvním kole projektu se praxe v obci zúčastnili dva uchazeči,

pan Milan Klimovič a pan Petr Klimovič, který byl následně přijat do
zaměstnaneckého poměru. Ve druhém kole projektu absolvovali praxi

pan Miroslav Slinták a pan Josef Vlk, který byl přijat do zaměstnanec−
kého poměru.

Po odchodu pana Petra Klimoviče byl na jeho místo přijat další
frekventant rekvalifikačního kurzu projektu Marlin pan František Šeda
z Valtic, kterého krátce před ukončením projektu nahradil pan Roman
Zoubek z Hlohovce.

Zřejmě i zásluhou projektu Marlin se Hlohovec mohl od března
roku 2008 chlubit nejnižší nezaměstnaností v břeclavském okresu.
V březnu činila míra nezaměstnanosti v naší obci 4,13%, v dubnu
2,44% a v květnu dokonce 2,16% a stále se držíme na špici této
statistiky.

Projekt Marlin ukončen
Obce Lednicko−valtického areálu, které dnes lákají turisty téměř

z celého světa, vytvořily spolu s Úřadem práce v Břeclavi a společností
MARLIN, S.R.O. Centrem celoživotního vzdělávání, partnerství v
projektu s cílem zapojit obtížně uplatnitelné občany obcí, pomocí
rekvalifikace navýšit jejich zaměstnatelnost a s přímou podporou
projektu vytvořit pracovní příležitost pro uchazeče o zaměstnání při
obsluze veřejné zeleně obcí.
Realizace projektu zahrnovala
• účast: − v motivačním programu

− rekvalifikační kurzu Základy obsluhy PC
− rekvalifikačním kurzu Údržba veřejné zeleně s praxí

• vytvoření 23 nových míst přímo v obcích LVA
• nákup sad zařízení na údržbu veřejné zeleně pro jednotlivé obce
Projekt byl realizován v období od března 2006 do února 2008 a
zapojily  se do něj obce Břeclav, Bulhary, Hlohovec, Lednice, Podivín,
Přítluky, Rakvice, Valtice a Velké Bílovice s cílem navýšit zaměst−
natelnost vlastních obyvatel jejich proškolením v oblasti počítačové
gramotnosti a údržby veřejné zeleně a vytvořením nových míst na
jednotlivých obcích. Z projektu byla pořízena také technika na údržbu
veřejné zeleně. Do projektu vstoupilo celkem 40 uchazečů o za−
městnání, z nichž 30 našlo zaměstnání přímo v obci, ostatní, díky nově
nabytým dovednostem, získali zaměstnání u dalších zaměstnavatelů.
Návštěvníci Lednicko−valtického areálu jistě ocení, pokud budou moci
strávit chvíle dovolené a odpočinku v upravených obcích. Bude to
také zásluha frekventantů tohoto projektu.

Mgr. Marie Brandalíková –vedoucí manažerka CCV Jm. kraje
Základní informace o projektu:
Zdroj financování: Operační program Rozvoj lidských zdrojů
Rozpočet: 5  774 377,− (1 443 594,25 Kč z rozpočtu ČR, 4 330 782,75 Kč z EU)
Realizátor projektu: MARLIN, s.r.o
Více informací o projektu: www.marlin.eu
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Regionální manažer firmy EKO−KOM a.s. upozornil
na některé změny a problémy s tříděním odpadu v naší
obci.

Změna se týká třídění plastů. Po dohodě se svozovou
firmou Hantály je možné do bílých pytlů určených na PET
lahve ukládat i další druhy plastových obalů. Jedná se
o lahve všech druhů a barev, igelitové fólie, igelitové sáčky,
igelitové tašky a pytle, obaly od jogurtů a podobně. Obaly
od jogurtů je vždy třeba vypláchnout malým množstvím
vody.

Problémem je špatné třídění odpadů hlavně v kontej−
nerech umístěných na sběrných místech. V Hlohovci je podle

PAPÍR

modrý pytel

ANO
noviny, časopisy, lepenka,

školní sešity, knihy, prospekty,

katalogy, psací a balící papír

NE
obaly z másla, obaly znečištěné

uhlový papír, vícevrstvý papír,

celofán

SKLO

kontejnery

ANO
čisté: bílé sklo, barevné sklo,

tabulkové sklo,

veškeré obalové sklo

NE
sklo s drátěnou vložkou,

televizní obrazovky, plexisklo,

keramika, porcelán

PLASTY SMĚSNÉ

transparentní pytel (bílý)

ANO
čisté: PET lahve − bílé, modré,

zelené, žluté, fólie všech druhů

a barev, sáčky, tašky,

igelitové pytle, plastové

přepravky všech barev a drůhů

NE
PVC, obalové PVC

lino, bakelit, polystyren

NÁPOJOVÝ KARTON
(tetrapak)

červený pytel

ANO
čisté − stlačené:

nápojové kartony − krabice

(džusy, víno, mléko, kefír,

smetana, šlehačka)

NE
znečištěné kartony

T Ř Í D Ě N Í    O D P A D U

Třiďme odpad správně
informace jedna z nejhorších situací. Stejně tak je špatně
tříděn i odpad v oranžových pytlích. Do těch patří
POUZE tetrapackové obaly mlék a ovocných nápojů.
Také tyto obaly je vhodné vypláchnout  malým množstvím
vody a sešlápnout.

Firma EKO−KOM poskytla Hlohovci další kontejnery
na sklo bílé i barevné, které jsou umístěny na sběrných
místech. Staré kontejnery jsou k dispozici na sběrném dvoře,
kam můžete odpad ukládat celý den. Tabulové sklo je nutné
umístit mimo tyto kontejnery na sběrný dvůr, kde se o něj
dále postarají zaměstnanci obce.

Špatným tříděním odpadu poškozujete snahu těch, kteří
třídí odpad správně. V případě nesprávného odpadu v kon−
tejneru je totiž často celá várka z recyklace vyřazena.
Na kontejnerech umístěných po obci a v tabulce nad tímto
článkem naleznete informace, jak odpady třídit a do kterých
pytlů jednotlivé komodity ukládat.

Tyto pytle s roztříděným opadem v den svozu komunálního
odpadu odvezou od popelnic buďto svozová firma nebo
zaměstnanci obce. Do pytlů na tříděný odpad rozhodně
nedávejte odpad směsný!

Snažme se prosím o to, aby mohl být tříděný odpad dále
využíván, čímž pomůžeme hlavně sami sobě.

Je nutné si také uvědomit, že za směsný odpad obec
platí, zatímco za odpad tříděný dostává zaplaceno.
To se potom odráží ve výši poplatku za odpad.

−IG−
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Letošnímu májovému hodování opět
přálo počasí. Pod čerstvě postavenou
májou se v páteční podvečer rozezněly
hlasy mužáckých sborů Lohovčané,
Koňaré, Lanštorfčané, Charvatčané a
cimbál místní muziky Longa. Program
uváděl pan František Schulz z Poštorné.
Zábava se později přesunula do sálu
kulturního domu, kde opět probíhal košt
vín hlohoveckých vinařů. Všem, kteří své
výborné vzorky přinesli, ještě jednou
děkujeme.

V sobotu se o zábavu postarala chasa
pod vedením stárků Karla Vlašice a Jana
Bartošíka. Při odpolední a večerní zábavě
hrála Pivoňka, která tak jako první kapela
využila ke své produkci nový „charůpek“
na prostranství před kulturním domem.

−IG−

V každém případě to byly poutače či
reklamní tabule, nevím jak to správně
nazvat, na rozcestí před Hlohovcem. Jsou
pěkné, vkusně navržené i zpracované.
Plní svůj účel, upozornit kolemjdoucí,  že
zde v malebném údolí kolem břehu
Lohoveckého rybníka je obec, která stojí
za zastavení či návštěvu. A budou-li
časem vedle růst dva či  tři keře vinné
révy pěkně na šteku, dojem to jen umocní.

A ještě jednu věc bych vyzvedl, a to
je jejich umístění.. Teď, kdy Lednice je

Letošní hodky navštívilo velké množství přespolních.

Zaměstnanec obce Jan Vlk při
umísťování jednoho z poutačů na
příjezdových cestách od Valtic a Lednice.
Poutače vyrobilo Truhlářství Říha
v Lednici a písmem je vybavil Stylus
Břeclav. Část nákladů obec pokryla
z dotace programu Greenwais Nadace
partnerství.

Výtvarný návrh poutače provedla
Mgr. Jana Vlková a technické zpracování
Ing. Josef Vaškovič – Dolní Konec 119.

Napíši−li, že Silvie Vlašicová z páté
třídy zdejší školy získala v mezinárodní
výtvarné soutěži „Krásná jako kvítka….“
první místo ve čtvrté kategorii, to je 5. a
6. tříd ZŠ a Veronika Dědičová, rovněž
z Hlohovce, také jedno z prvních míst,
a to v páté kategorii 7. až 9. tříd, tak to
většinu Hlohovčanů nepřekvapí. Zvykli
si za těch pár let, co tu Znamenák pracuje
s dětmi, že se do Hlohovce ceny vozí zcela
samozřejmě (už je jich 18).

Jenže ono to tak není.
Měli bychom být na své děti alespoň

trochu hrdí. Vždyť obstály v mezinárodní

P R V N Í   Z E M Ě M Ě Ř I C K Á  a.s. , Komenského 213, 691 45 Podivín

  −  geodetické práce −  geografické informační systémy
  −  pozemkové úpravy −  geometrické plány a vytyčení pozemků

www stránka :   http://prvni−zeme.cz
telefon/fax: 519345700   e−mail: metodej.skrecek@prvni−zeme.cz

Májové hodky byly
teplé a pestré

Co mne v poslední době zaujalo
proto svého vycpaného slona nechal
řádně nafouknout. Tím nechci říct,
že bychom ho měli napodobit, ale přece
jen se od něj poučit. Auta jedou rychleji
i rychlost jízdních kol se podstatně
zvětšila a právě s tím se mohlo počítat.

Vladimír Znamenák

Co Hlohovčany nepřekvapí

průjezdná a tah Podivín Valtice a
obráceně motoristy nenutí k zastavení
(Ledničané na to časem přijdou), je
umístění poutače zvláště na cestě z Valtic
vynikajícím tahem. Celkově bych řekl:
„Povedlo se!“ až na jednu maličkost…
mohly být větší a celkem o dost.

Reklama, a tou v každém případě také
chtějí být, by nás měla píchnou do oka,
padat nám na hlavu, nebo bychom o ni
měli zakopnout, tehdy stoprocentně splní
svůj účel. Pan Barnum to dobře věděl,

konkurenci deseti států Evropy. Jejich
práce docela vyčnívaly z několika tisí−
covek prací, kterými byla tato, dnes již
tradiční soutěž obeslána. Každá práce
prošla rukama odborné poroty a ta nese
za celý výběr stoprocentní odpovědnost
před zraky nejen poloviny Evropy, ale
i Austrálie a Indie.

Takže, milí Hlohovčané, vaše děti
možná umí zpívat, tancovat a také mnoho
dalších věcí, ale výtvarně patří mezi
evropskou elitu.

Vladimír Znamenák,
 výtvarný pedagog a grafik
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V sobotu 19. dubna uspořádal Moravsko−slezský
kynologický svaz na hřišti Sokolu Hlohovec kvalifikaci
na mistrovství republiky ve výkonu služebních psů.

Rozhodčí hodnotili postupně tři disciplíny: poslušnost,
obranu a stopu.

Nejstarším psem v konkurenci dalších dvacetipěti byl téměř
osmiletý německý ovčák Argo Františka Radkoviče
(na fotografii).

Toho, že je Lednicko−vatltický areál rájem cyklistů,
si už určitě každý Hlohovčan všiml. Cykloturistika v našem
kraji přitom ještě nedosáhla svého vrcholu. Na jaře kromě
běžných výletníků navštívili Hlohovec na svých dvoukolých
ořích turisté v rámci tří velkých akcí: Otvírání Liechten−
steinských stezek, Závod Vídeň − Brno – Praha a Cyklovýlet
Nadace Partnerství s Českým rozhlasem Brno.

Během nich mohli navštívit otevřené sklepy pana Karla
Vlašice a pana Leopolda Vlka.

O uplynulém víkendu měla turis−
tická veřejnost možnost obohatit svůj
výlet o mimořádnou podívanou.
Chovatelskou přehlídku trofejí zvěře
ulovené v lovecké sezóně 2007 spolu
s jarním svodem loveckých psů a
ukázkami preparace exotických úlovků
viděly v sobotu 12. a neděli 13. dubna
v kulturním domě v Hlohovci stovky
návštěvníků.

Českomoravská myslivecká jednota
– Okresní myslivecký spolek spolu
s Místním mysliveckým sdružením
v Hlohovci letos využily prostoru sálu
kulturního domu a při instalaci výstavy
umožnily návštěvníkům nejen prohlídku
trofejí, ale díky prostoru v sále také vzá−
jemnou diskusi nad těmito úlovky. Pře−
hlídka loveckých úspěchů členů ČMMJ
z honiteb pověřených obcí Břeclav,
Hustopeče, Mikulov a Pohořelice letos
neměla pouze estetický, ale také pro−
pagační charakter. Hodnotitelská komise
v čele s MVDr. Pavlem Forejtkem letos
hodnotila 800 předložených srnčích
parůžků, kde dvě trofeje dosáhly na hrani−
ci bronzové medaile a pouze jeden
exemplář byl stříbrný. Trofeje ostatní
spárkaté zvěře nebyly tak četné, ze čtyř
předložených byly dvě bronzové.  Většina
hodnocených exponátů byla v sále, a tak
byla opět přehlídka inspirující pro lovec−
kou sezónu 2008. Kromě odborníků a
zájemců z mysliveckých kruhů do
kulturního domu v Hlohovci ovšem

Přehlídka trofejí zaujala
všechny generace

proudili také jiní zájemci i celé rodiny
s dětmi, kteří mohli kromě vystavených
trofejí obdivovat také unikátní ukázky
preparací z dílny  manželů Francových
ze Šakvic,  např. preparaci kapitálního
exempláře krokodýla, pumy nebo hlav
zubra afrického či losa.

Také o jarní svod loveckých psů byl
mimořádný zájem. Posuzovatel Ing. Petr
Klaška z Brna posoudil v sobotu dopo−
ledne celkem šestaosmdesát loveckých
psů. Nejfrekventovanějším plemenem byl
německý krátkosrstý ohař, jichž se se
svými pány dostavilo celkem sedmnáct.
Oblíbených jezevčíků drsnosrstých bylo
dvanáct a českých fousků deset. Byli tu
ale např. i irský ohař nebo dva exempláře

braco italiano. Pořadatelé chovatelské
přehlídky využili také k předání vyzna−
menání II. a III. stupně, věrnostních medailí
a čestných uznání zasloužilým a nej−
aktivnějším myslivcům. Vyznamenání
II. stupně bylo předáno sedmi zaslou−
žilým myslivcům, mezi něž patří také
nestor myslivosti pan František Osička
z Hlohovce. Vyznamenání III. stupně si
odneslo třináct zasloužilých členů
mysliveckých sdružení ze všech čtyř
regionů. Českomoravská myslivecká
jednota OMS Břeclav ocenila některé své
členy také věrnostní medailí. Mezi devíti
novými držiteli této medaile je také pan
Matouš Klimovič z Mysliveckého
sdružení v Hlohovci.              −JaV−

   Jana Vlková
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Z e   š k o l y   a   š k o l i č k y

„Jste zvědaví, kam Vás zveme? Poslouchejte
chviličku: Tímhle klíčkem podpoříme naši krásnou
školičku! „

Jak jsme Vás již dříve informovali, vstoupil od prvního září tohoto
školního roku v platnost nový školní vzdělávací program naší školy, který
nese název: Škola, brána vědění. Každá brána však potřebuje správný
klíč. Stejně tak i ta naše, aby se mohla otevírat  dětem, které za ní najdou
spoustu nového, zajímavého a užitečného pro otevření dalších a dalších
bran do světa. Klíč k takové bráně musí být opravdu velký. Ne však co do
rozměrů.  Velikost se zde posuzuje slovy zájem, snaha, ochota a nadšení.
A protože tyto vlastnosti nám nejsou cizí, netrvalo dlouho a klíč je na světě.

A není to ledajaký klíč, ale Petrklíč − občanské sdružení k podpoře ZŠ
a MŠ Hlohovec. Sdružuje nejen pedagogy a rodiče školou povinných dětí,
ale prostě všechny, kdo mají zájem podpořit činnosti a další fungování naší,
byť malé, přesto však pěkné a taky v mnohých oblastech úspěšné
školičky. Cílem sdružení je především organizace mimoškolních a
zájmových  akcí  ve spolupráci se ZŠ a MŠ Hlohovec a finanční podpora
ZŠ a MŠ Hlohovec .

První tři akce má již sdružení za sebou. Šlo o 1. školní reprezentační
ples, maškarní karneval pro děti a oslavu Dne dětí. Všechny akce sklidily
velký úspěch. Díky finančnímu zisku z těchto akcí pomůže Petrklíč otevřít
naší škole  pomyslné brány, které by pro ni bez finanční pomoci zůstaly
prozatím zamčené. Prostřednictvím a zásluhou pana JuDr. Pavla Kašníka,
kterému tímto děkujeme, získalo sdružení dotaci v hodnotě 50.000,− Kč.
Tato částka bude využita na další akce sdružení. A těch nebude jistě málo!

Veršíkem jsme začínali, veršíkem i skončíme. Že nás rádi podpoříte
všichni pevně věříme!             Za o.s.  Mgr.  Andrea Kurková

Ve středu 17.5.se konala v mateřské škole besídka k Svátku
matek. Doufáme, že děti svým vystoupením přítomné
maminky a babičky potěšily, a že to dopadlo tak, jak zněla
slova jejich závěrečné písničky: „Snad se nám to podařilo,
stálo to moc námahy a to co se nepovedlo, sladká pusa
napraví“.                                               (učitelky MŠ)

Počtem dětí se řadíme mezi malé
školy, což ale vůbec nebrání tomu,
abychom svými sportovními úspěchy
předčili i veliké městské školy spor-
tovního založení. Tělesná výchova
i sportovní kroužky patří u většiny dětí
mezi nejoblíbenější předměty a výsledky
tedy odpovídají tomuto nadšení. Tento
školní rok se můžeme pochlubit hned
několika významnými prvenstvími.

V únoru se naše škola účastnila
okresního přeboru ve šplhu v Břeclavi,
kde žákyně 2. třídy Ludmila Garčicová
vybojovala 1. místo.

V Základní škole v Hlohovci patří
k velmi oblíbeným sportovním hrám
mimo jiné i vybíjená. Od počátku
školního roku se velmi svědomitě
připravujeme na turnaje, kde dosahujeme
již třetím rokem těch nejlepších výsledků.
Družstvo složené z dívek a chlapců
z třetího až pátého ročníku obhájilo
v  dubnu prvenství v okrskovém přeboru
ve vybíjené v Mikulově a v květnu
vybojovalo první místo v okresním kole
v Hustopečích. Musím podotknout, že
výhry byly zasloužené a bez jediné prohry
v obou kolech. Na postup do krajského
kola v Brně se naši borci těšili, i když
věděli, že je čekají velmi silní soupeři - ti
nejlepší z nejlepších. Myslím, že jsme
pátým místem z počtu osmi zúčastněných
škol z celého kraje dokázali, že naši žáci
výborně reprezentují zdejší školu. Foto našich borců z družstva vybíjené.

Pozvání k Petrklíči

NAŠE SPORTOVNÍ ÚSPĚCHY
Také v oboru dopravní výchovy jsou

naši žáci na vysoké teoretické i praktické
úrovni. Patří za to dík nejen paní Martě
Pixové – Autoškola Svoboda, která v naší
škole zajišťuje výuku dopravní výchovy,
ale i učitelkám Miroslavě Kneslové a Mgr.
Eleně Jankovičové, které se na přípravě
žáků podílely. V okresním kole dopravní
soutěže v Břeclavi se žáci pátého ročníku
Silvie Vlašicová, Anna Petrášová, Jiří
Michalčík a Libor Radkovič umístnili
jako družstvo na prvním místě z jedenácti

škol a Jiří Michalčík vybojoval prvenství
v soutěži jednotlivců. Disciplíny jako
jízda zručnosti, jízda podle pravidel
silničního provozu, znalost dopravních
předpisů a první pomoc děti bravurně
ovládaly. V oblastním kole ve Velkých
Pavlovicích skončili tito žáci na místě
čtvrtém.

Toto je stručný výčet našich sportov-
ních úspěchů tohoto končícího školního
roku a nezbývá, než si popřát, aby tomu
tak bylo i nadále.   Mgr. Jitka Jankovičová
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Den dětí
v MŠ

Školní rok, ten strašně letí,
máme tady „Svátek dětí“.

Každým rokem v tento čas,
“Zámeček“ vždy volá nás.
Přijďte, děti, posedíme,
spolu svátek oslavíme.

Jejda, jejda, to se máme,
na poháru pomlsáme.
Hostitelům děkujeme,

však si to vždy užijeme.

„Milá maminko, milý tatínku, dnes
na nás ve škole čeká príma program.
Večer spíme ve škole, každý se svými
spolužáky a paní učitelkou ve třídě.
Jistě mi po Vás nebude smutno. Udělejte
si beze mne pěkný večer. Váš …… „

Toto znění obdrželi rodiče žáků
základní školy v Hlohovci koncem
května, těsně před svátkem všech dětí.
Stalo se již tradicí, že všichni žáci se
svými třídními učitelkami nocují ve
škole. A nejen to, jako dárek ke Dni dětí
dostávají také zajímavý večerní
program. Tentokrát to bylo country
vystoupení tanečního kroužku, táborák
s opékáním špekáčků, zpěv u ohně a také
večerníček – malé divadelní představení
v podání pedagogického sboru.
Na veselou pohádku se všichni nejvíce
těšili. Ta letošní se jmenovala Polámal
se mraveneček  a sklidila velký úspěch.
Pak už následovalo ukládání k spánku,
noční špitání s kamarády, nocování ve
spacáku a radostné probuzení do
nového dne. Ráno na děti čekala roz−
cvička na čerstvém vzduchu – jak jinak,

Končí školní rok
2007/2008

Pro žáky hlohovecké základní školy
právě končí školní rok – Rok s přírodou,
jehož zakončení probíhalo na škole v pří−
rodě v Hipocentru Koryčany, v krásném
prostředí podhůří Chřibů. Týdenní pro−
gram byl zaměřen na chov a výcvik koní
a naši malí kovbojové měli možnost
pohlédnout na svět z koňského sedla.
Silným zážitkem pro všechny byl turistický
výšlap na hrad Cimburk, při němž jsme
byli svědky lesního požáru a zároveň
zachránci lesa.

Také letošní školní akademie, která
se konala 26.června v kulturním domě,
ladila s tématem roku a program jednotli−
vých tříd nás zavedl do prostředí lesa
plného zvířátek, stromů, rostlin, ale také
nepořádku – v tomto případě ihned za−
sáhl lesní prezident, který vymyslel plán
nápravy a v lese zas zavládl řád a pořádek.

Loučení páťáků s hlohoveckou ško−
ličkou bylo opět dojemné a všem nám
připomnělo, že školní rok 2007/2008 je
u samého konce. Po pilném učení si
všichni žáci zasloužili hezké vysvědčení
a nezbývá než popřát jim krásné prázd−
niny plné odpočinku, dobrodružství a
sluníčka.

Mgr.Hana Sítková, ředitelka školy

Jednou z vítaných atrakcí, kterou PETRKLÍČ dětem k jejich
svátku přinesl, byl skákací hrad.

Účastníci letošní školy v přírodě v Rokycanech.

Oslava Dne dětí v základní škole

jsme přece zdravá škola!  Po ranním
protáhnutí se pak všechny děti s chutí
pustily do bohaté snídaně v provizorní
jídelně a hravě zvládly také dopolední
blok učení s překvapením. V některých
třídách šlo o zábavné učení v centrech
aktivit, jiné se zas vydaly do přírody a
pustily se do vaření v kotlíku.

Pokračování oslav Dne dětí zajistil
PETRKLÍČ − občanské sdružení k pod−
poře ZŠ a MŠ Hlohovec, které na
sobotní odpoledne připravilo zábavný
program před kulturním domem – dětské
varieté, taneční aerobic, veselé
soutěžení i legrační program Tondy
Smetáčka. Náš velký dík patří panu
Františku Radkovičovi, který věnoval
hlohoveckým dětem výtěžek z akce
„Hlohovčané sami sobě“, a také dalším
sponzorům  – firmě Liga s.r.o. Hlohovec
a panu Antonínu Koryčánkovi, kteří se
podíleli na zajištění občerstvení pro
všechny děti u táborového ohně a také
na sobotních oslavách.

Kolektiv pedagogů ZŠ Hlohovec
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Co je Czech POINT?
Czech POINT, tj. Český Podací Ověřovací Informační
Národní Terminál, je projektem, který by měl
zredukovat přílišnou byrokracii ve vztahu „občan –
veřejná správa“.
Czech POINT bude sloužit jako asistované místo
výkonu veřejné správy, umožňující komunikaci se
státem prostřednictvím jednoho místa, tak aby „obíhala
data a ne občan“
Přibližně od poloviny ledna 2008 tento projekt funguje
i prostřednictvím Obecního úřadu Lednice, v  kanceláři
matriky. Obec Hlohovec pracuje na zřízení pracoviště
Czech POINT také na OÚ Hlohovec.

Co je možné získat?
Na Obecním úřadě, v kanceláři matriky, je možno získat
následující ověřené výstupy z veřejných informačních
systémů veřejné zprávy:
• ověřený výpis z Rejstříku trestů
• ověřený výpis z Katastru nemovitostí
• ověřený výpis z Obchodního rejstříku
• ověřený výpis ze Živnostenského rejstříku

Podrobnosti k výpisům
Rejstřík trestů:
Výpis z rejstříku trestů lze vydat pouze osobě, které se
výpis týká, tento žadatel musí mít platný občanský
průkaz nebo cestovní pas a musí mít přiděleno rodné
číslo (tzn. že výpis se může vydat i cizincům, kteří mají
své rodné číslo a trvalý pobyt v ČR).

Pod pojmem integrovaný dopravní systém se rozumí
takový způsob zajištění veřejné dopravy, v němž jednotlivé
druhy dopravy vzájemně spolupracují a vytvářejí tak
přehledný a jednoduchý systém vzájemně provázaných
linek s jednotným tarifem.  Integrovaný dopravní systém
Jihomoravského kraje, zkráceně IDS JMK, vzniká postupně
po etapách. Cílem je jeho zavedení na celém území kraje.
Zpracováním projektu byla pověřena firma KORDIS JMK,
spol. s r. o..

Od 14. 12. 2008 se plánuje rozšíření IDS JMK do oblastí
Břeclavsko, Hodonínsko, Veselsko, Kyjovsko a Hustopečsko.
Občané Hlohovce byli o chystaných změnách informováni
obecním rozhlasem, na zastávkách autobusů i na úřední
desce. Zavedení IDS JMK u nás mělo mít nepříjemný dopad
zejména na dopravu do Břeclavi. Linky jezdící okruh přes
Hlohovec by neměly existovat a tak by byli Hlohovčané
cestující do Břeclavi nuceni vždy přesedat – buď v Lednici,
nebo ve Valticích. V návrhu navíc chyběly spoje, které by
umožnily dostat se do Břeclavi dříve než v 5:48 hod. a naopak

INFORMACE Z MATRIKY K PROJEKTU CZECH POINT
Žadatel obdrží po zaplacení poplatku ve výši 50,− Kč
výpis z rejstříku trestů na počkání.

V případě, že nelze vyřídit žádost o výpis z rejstříku
trestů elektronickou cestou (týká se především žádostí
zplnomocněnými osobami nebo cizinci), platí stále
možnost podat papírovou žádost, která se posílá
ke zpracování poštou na Rejstřík trestů do Prahy,
s vylepením 50,− Kč kolkové známky.

Katastr nemovitostí:
Výpis z KN lze požadovat na základě znalosti názvu
katastrálního území a dále −
− čísla listu vlastnictví, nebo
− čísla popisného nemovitosti, nebo
− čísla parcely.

Výpis je možno zvolit částečný nebo úplný, vydání
výpisu je zpoplatněno částkou 100,− Kč  za první stranu
a 50,− Kč za každou další stranu.

Obchodní a živnostenský rejstřík:
Výpis z obchodního rejstříku nebo ze živnostenského
rejstříku lze požadovat na základě znalosti správného
IČ organizace.

U výpisu z obchodního rejstříku je možno zvolit úplný
výpis nebo výpis platných údajů k aktuálnímu dni.

Vydání výpisu je zpoplatněno částkou 100,− Kč za první
stranu a 50,− Kč za každou další

Rozruch kolem nového systému veřejné dopravyRozruch kolem nového systému veřejné dopravyRozruch kolem nového systému veřejné dopravyRozruch kolem nového systému veřejné dopravyRozruch kolem nového systému veřejné dopravy
z Břeclavi později než v 19:12 hod. Studenti dojíždějící
do Břeclavi by museli čekat 20 minut ve Valticích na další
spoj, nebo do Břeclavi přijet v 6:48 hod. Takové vyhlídky
samozřejmě vyvolaly mezi cestujícími značné obavy.
Pracovnice úřadu shromáždily velký počet připomínek, které
byly v požadovaném termínu odeslány firmě KORDIS včetně
podpisových archů. Z dopisu, kterým jednatel této společnosti
Ing. Jaromír Holec na naše výhrady odpověděl vyplývá, že
společnost bude reagovat nejen na požadavky ohledně časů
jednotlivých spojů, ale i na připomínky k provázanosti spojů
či jejich úplné absenci. Upravené jízdní řády by měly být
zveřejněny na internetových stránkách www.idsjmk.cz do
30.6.2008.

Tyto návrhy budou s jednotlivými obcemi opět projednány
a občané budou mít možnost se k návrhu vyjádřit.

Podrobnosti včetně návrhu vedení linek i jízdních řádů
najdete na http://www.kordis−jmk.cz/indexmie.htm

−IG−
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SPOLEČENSKÁ RUBRIKA

Blahopřejeme  Vítáme mezi námi

Opustili naše řady

Duben
Klimovičová Anděla U sadů 391 81 let
Lapčíková Marie Chalupky 459 50 let
Michalčík Jiří Dolní konec 516 60 let
Nejezchlebová Ludmila U sadů 390 84 let
Sadílek František U sadů 355 60 let
Sítek Rudolf Hlavní 128 80 let
Štěpánková Anna Dědina 47 94 let

Květen
Baránková Terezie Šulaperk 296 84 let
Bartolšicová Anna Šulaperk 184 81 let
Drobiličová Anna U sadů 364 50 let
Hřebačka Vojtěch Ke kostelu 202 60 let
Radkovičová Monika Dědina 4 89 let
Slunská Marie Hlavní 321 81 let

Červen
Dolečková Kateřina Chalupky 162 86 let
Grandičová Žofie U sadů 398 80 let
Juránková Jarmila U sadů 421 70 let
Letafka Antonín U sadů 433 81 let
Ludwigová Monika Lípová 232 87 let
Malčicová Zdenka Lípová 279 84 let
Platzerová Mária Hlavní 205 50 let
Šlichta Martin U sadů 371 85 let
Šlichtová Anna U sadů 371 81 let

Ve společenské rubrice blahopřejeme občanům
slavícím tzv. kulatá životní jubilea, a to 50, 60, 70, 80
a všem starším. Jménem všech našich spoluobčanů si
dovolujeme blahopřát všem jubilantům, kteří svá životní
jubilea oslavili v dubnu, květnu a červnu letošního
roku.

 S ň a t k y

Dne 18. března 2008 se manželům Lence a Milanovi
Grbavčicovým (Dolní konec 481) narodila dcera
Lucie.
Dne 25.března 2008 se manželům Štěpánce a Pavlu
Knézlíkovým (Šulaperk 319) narodil syn Pavel.
Dne 7.května 2008 se manželům Lence a  Miroslavu
Bajgerovým (Šulaperk 97) narodil syn Miroslav.
Dne 5. června 2008 se manželům Blance a Vlastimilu
Vlkovým (Dolní konec 436) narodil syn Richard.

Dne 12. dubna 2008 uzavřeli
v Mikulově sňatek Vlastimil Vlk
a Blanka Dufková (Dolní konec 436).
Dne 19. dubna 2008 uzavřeli v Lednici sňatek Veronika
Drobiličová (U rybárny 356) a Radek Radkovič
(Lednická 470).
Dne 19. dubna 2008 uzavřeli v Lednici sňatek Kamil
Doleček (U sadů 418) a Jana Demitreková (Bratislava).
Dne 7. června 2008 uzavřeli v Hlohovci v kostele
sňatek Michal Sítek (Dědina 261) a Karolína Salajková
(Bulhary).

Redakce Našej dědiny přeje všen jubilantům, dětem,
rodičům i novomanželům mnoho zdraví a štěstí.

V květnu se na Obecním úřadě postupně sešli vrstevníci slavící významná životní jubilea. Při slavnostním přijetí starostkou
a místostarostkou obce se do pamětní knihy podepsali sedmdesátníci, šedesátníci a padesátníci (na fotografiích postupně zleva).

Dne 18. dubna 2008 zemřela ve věku nedožitých 81
let paní Anna Nešporová (Dědina 50).
Dne 12. května 2008 zemřel ve věku 58 let pan Karel
Radkovič (Dědina 457).
Dne 10. června 2008 zemřela ve věku 80 let paní
Anežka Vlková (Hlavní 289).

Pozůstalým vyjadřujeme upřímnou soustrast.

Společenskou rubriku připravuje
Veronika Radkovičová
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Poznámka redakce:
Příspěvky našich dopisovatelů nejsou obsahově nijak
upravovány.

Ve čtvrtek 24.4. proběhl na našem hřišti finálový turnaj okresních výběrů
žákovských mužstev „O pohár předsedy JMFŽ“ a „O pohár DANONE“. Vítězem
letošního ročníku se stali chlapci z okresu Brno – město a pohár jim předal
předseda ČMFS pan Mokrý společně se starostkou obce Janou Vlkovou.
Na fotografii předává starostka Jana Vlková cenu zraněnému účastníkovi poháru
z Havlíčkova Brodu.

V měsíci květnu se mladí hráči z Hlohovce a Lednice pod hlavičkou TJ Sokol
Hlohovec zúčastnili celostátního turnaje základen E.ON Cup Junior. Ve skupině
hrané v Břeclavi obsadili krásné páté místo za Mikulovem, Znojmem, Moravským
Krumlovem a Miroslaví. Za našimi borci zůstaly celky Břeclavi, Hustopečí a
Lanžhota.

PŘÍPRAVA
Neděle 13.7. Hlohovec − Hustopeče 17.00

Středa 16.7. Hrušky – Hlohovec 17.00

Sobota 19.7. Turnaj Ladislava Vydry, Ladná 13.00

Pátek 25.7. Hlohovec – Maršovice 17.00

Neděle 27.7. Hlohovec – Ratíškovice 17.00

31.7. – 1.8.Soustředění Maršovice

Neděle 3.8. Turnaj LVA, Valtice 13.00

Sobota 9.8. MSK Břeclav B − Hlohovec 17.00

Černé jaro A−mužstva
Bohužel, stejně jako vloni, tak i letos nás potrestalo to

nejhorší – sestup. Po podzimním osmém místě a uhraných
19 bodech jsme mysleli, že herní pád z loňského ročníku je
zastaven a nebude problém první A třídu v Hlohovci udržet.
V zimě se nám nepodařilo udržet Gremmela (Bavory),
Lorence (Cvrčovice), nepřišel Králik (V. Pavlovice), zranili
se Lukáš Buriánek, Antonín Koryčánek, Jindřich Tuček,
Ondřej Vlašic, a Leoš Pekárek. Většina těchto hráčů patřila
k tahounům mužstva.

Jarních sedm bodů byla vizitka toho nejhoršího, co jsme
mohli v Hlohovci zažít za posledních 15 let. Co dodat. Každý
by si měl uvědomit svůj podíl na tomto výsledku a sjednat
nápravu tak, abychom se nedostali tam, kde jsme před
mnoha lety začínali – v základní třídě.

Antonín Koryčánek, předseda Sokolu Hlohovec

Postup žákům nevyšelPostup žákům nevyšelPostup žákům nevyšelPostup žákům nevyšelPostup žákům nevyšel
V sobotu 14.6. se uskutečnil na hřišti Sokolu Hlohovec

finálový turnaj žáků okresu Břeclav za účasti Slavoje Podivín,
Sokolu Šitbořice, Družstevníku Nikolčice a domácího týmu.
Vítězem se stalo družstvo ze Šitbořic před Podivínem,
Nikolčicemi a domácími. Ti se museli obejít bez několika
hráčů, kteří si užívali školy v přírodě v Itálii.


